

အတွဲ 12  
9/25/2020

Dekalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း မိသားစုများသို့၊ မင်္ဂလာပါ။

ဗာကျူရယ်ပုံရိပ်ယောင်နည်းလမ်းဖြင့် သင်ယူလေ့လာမှုပြုသော ဤရာသီ နှင့် အဆုံးသတ် စာသင်ကျောင်းများ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်နိုင်ရေးရာ စီစဉ်လျက်ရှိသော ဤကာလအတွင်း “ဤအမှုတွင် ကျွန်ုပ်တို့အားလုံး အတူတကွ ရှိနေကြပါသည်” ဟူသော ဆောင်ပုဒ်အား မကြာခင် ကျွန်ုပ်တို့ ကြားရလေ့ရှိပြီး၊ ၎င်းသည် DCSD အတွက် စစ်မှန်သော စကားစုတစ်ခုဖြစ်ကြောင်း ကျွန်ုပ် တွေ့ ရှိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ရပ်ရွာအဖွဲ့အစည်းအတွင်းမှ လက်တွဲဖော်များနှင့်အတူ လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ခြင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့ တစ်ဦးစီ နေ့စဉ် ဆောင်ရွက်နေလျက်ရှိသော ကြီးကျယ်ခမ်းနားသည့်အရာများကို အောင်မြင်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်း၏ အဓိက အခြေခံအချက်ပင် ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ DCSD ခေါင်းဆောင်မှုအဖွဲ့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ရပ်ရွာအဖွဲ့အစည်းအတွင်း ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်မှုများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန်ဟူသော ပန်းတိုင်နှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့၏ ပါဝင်သက်ဆိုင်သူများနှင့် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ကာ ၎င်းတို့ထံမှ တုံ့ပြန်မှုတစ်ချက်များ ရယူရန် ဆက်လက် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

ရပ်ရွာအဖွဲ့အစည်း ပါဝင်သက်ဆိုင်သူများဖြင့် လက်တွဲဆောင်ရွက်မှုများထဲတွင်မှ အကောင်းဆုံးသော ဥပမာတစ်ခုမှာ Principals Advisory Council (အဓိကကျသူများ အကြံပေး ကောင်စီ၊ PAC) ပင် ဖြစ်ပါသည်။ PAC တွင် မိဘများ၊ ကျောင်းဝန်ထမ်းများ၊ ကျောင်းသားများ နှင့် ရပ်ရွာအဖွဲ့အစည်း အဖွဲ့ဝင်များတို့ ပါဝင်ပါသည်။ ၎င်းတို့၏ ကြိုးပမ်းအားထုတ်မှုများအားဖြင့် အောက်ဖော်ပြပါအပေါ်အဝင် ကျောင်းသားများ၏ အောင်မြင်စွမ်းဆောင်နိုင်မှု နှင့် ဆောင်ရွက်ချက်များအား တိုးတက်လာစေရန် ဘာကြံဉာဏ်များ နှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ ထောက်ပံ့ပေးနိုင်ခဲ့သည် -

1. ပြဿနာကိစ္စရပ်များနှင့်ပတ်သက်ပြီး ကျောင်းတစ်ဝှမ်းမှ ရှုထောင့်အမြင်အား ထိန်းသိမ်းမှုပြုခြင်း။
2. စာသင်ကျောင်း နှင့် ရပ်ရွာအဖွဲ့အစည်းအကြား ချိတ်ဆက်မှုတစ်ခုအနေဖြင့် ဆောင်ရွက်ခြင်း။
3. ကျောင်းအဖွဲ့အစည်းအတွင်း မိဘများ နှင့် အခြားသော ပါဝင်သက်ဆိုင်သူများတို့၏ ညှိနှိုင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်မှုအား တိုက်တွန်းအားပေးခြင်း။
4. ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိသော လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများ နှင့် မျှဝေအသုံးပြုသော အကောင်းဆုံး အလေ့အကျင့်များတို့မှတစ်ဆင့် ကျောင်းသားများ၏ အောင်မြင်စွမ်းဆောင်နိုင်မှု နှင့် ဆောင်ရွက်ချက်များတို့ တိုးတက်လာစေရန် လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ခြင်း

ကျွန်ုပ်တို့၏ အသစ် ရွေးချယ်ခံရသော PAC အဖွဲ့ဝင်များအား ဂုဏ်ပြုပါသည်။ နောက်ဆုံးရသတင်းအချက်အလက်များ နှင့် ဆက်လက်ရွေးကောက်ပွဲ အချက်အလက်များတို့အတွက် ကျေးဇူးပြုပြီး [PAC ဝက်ဘ်ဆိုဒ်](#) အား ကြည့်ရှုပေးပါ။

နောက်လာမည့်အပတ်တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ Principal's Advisory Council (အဓိကကျသူများ အကြံပေး ကောင်စီ) အာရုံပြုအုပ်စုအား စီစဉ်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ နောက်မကြာမီလာမည့် အနာဂတ်တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆရာ၊ဆရာမများ၊ ကျောင်းသားများ နှင့် မိသားစု အကြံပေး အုပ်စုများအတွက်လည်း ဆွေးနွေးမှုများ စီစဉ်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ Superintendent Advisory Council (ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး အကြံပေး ကောင်စီ၊ SCAC) အား ပြုလုပ်ပေးသည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဒေသခံ စီးပွားရေးလုပ်ငန်း အဖွဲ့အစည်း ခေါင်းဆောင်များအားလည်း အသိအမှတ်ပြုကြောင်း ပြောကြားလိုပါသည်။ ဤကောင်စီများ နှင့် ၎င်းတို့၏ လက်တွဲဆောင်ရွက်မှုတို့သည် ကျွန်ုပ်တို့ ခရိုင်၏ ပန်းတိုင်များအား အောင်မြင်ရယူနိုင်ရန်အတွက် အရေးကြီးလှသော တန်ဖိုးရှိသည့် ထည့်သွင်းပါဝင်မှုများကို ထောက်ပံ့ပေးပါသည်။ ပါဝင်ဆောင်ရွက်ပေးကြသူ အများအပြား နှင့် ကျွန်ုပ်တို့ ရပ်ရွာအဖွဲ့အစည်းအား ဝန်ဆောင်မှုပေးရန် ၎င်းတို့၏ စိတ်အားထက်သန်မှုတို့အတွက် ကျွန်ုပ် စစ်မှန်စွာပင် ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။

**မျက်နှာချင်းဆိုင် သင်ယူမှု စာသင်ကျောင်းများအား ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်း**

DCSD COVID-19 ကျောင်းပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ရေး အင်အားတပ်စုသည် ကျွန်ုပ်တို့ DCSD မိသားစုများသာမက ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာရေးဝန်ထမ်းများ နှင့် အခြားဝန်ထမ်းများတို့၏ လိုအပ်ချက်များ နှင့် စိုးရိမ်ပူပန်မှုများတို့ကို ပိုမိုကောင်းမွန်စွာ နားလည်သိရှိနိုင်ရန်အတွက် ဆက်လက်ပြီး အာရုံပြု အုပ်စုများကို စီမံဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ ဤအာရုံပြု အုပ်စုများထံမှ စုဆောင်းရရှိသည့် တုံ့ပြန်မှုတစ်ချက်များသည် ကျောင်းပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ရေးအစီအစဉ်အား ကျွန်ုပ်တို့ စီစဉ်ဆောင်ရွက်နိုင်စေရန် အထောက်အကူပြုပေးသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ ဤဆွေးနွေးချက်များတွင် ပါဝင်ရန်မှာ သင်၏ အလုပ်များလှသည့် အချိန်ဇယားအတွင်းမှ အချိန်ဖွဲ့ပေးသည့်အတွက် သင့်အား အထူး ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ အောက်ဖော်ပြပါ ဇယားကွက်သည် DCSD စာသင်ကျောင်းများ ကျောင်းပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ရေးကို ဖော်ပြထားသည်။

ထပ်မံအသိပေးရမည်ဆိုလျှင် COVID-19 ကူးစက်ပျံ့နှံ့နိုင်ခြေများသည် 14 ရက်တာ ကာလတစ်ခုအတွင်း အသင့်အတင့် သို့မဟုတ် အနည်းဆုံးဖြစ်သွားသည့် အခြေအနေ - ဆိုလိုသည်မှာ လူဦးရေ 100,000 လျှင် အမှု 100 အောက် လျော့နည်းသွားသည့် အခါမှသာလျှင် ပညာသင်များသည် မျက်နှာချင်းဆိုင် သင်ယူလေ့လာမှုသို့ ပြန်လည် တက်ရောက်နိုင်မည် ဖြစ်သည်။

**COVID-19 ဆိုင်ရာ လက်ရှိ ရေပန်းစားနေသည့် ဒေတာအချက်အလက်များ**

သတိပေးလိုသည်မှာ DCSD COVID-19 ကျောင်းပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ရေး အင်အားတပ်စုသည် DeKalb ကောင်တီ နှင့် Georgia အတွက် လက်ရှိ ရေပန်းစားနေသော ဒေတာအချက်အလက်များကို စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုရန်အတွက်မှာ နေ့ခင်း 3:00 နောက်ပိုင်းတွင် GDPH ဝက်ဘ်ဆိုဒ်အား နေ့စဉ် ကြည့်ရှုစစ်ဆေးလျက် ရှိပါသည်။ နောက်ဆုံးရ သတင်းအချက်အလက်များအား ကြည့်ရှုရန်အတွက်မှာ ကျေးဇူးပြုပြီး <https://dph.georgia.gov/covid-19-daily-status-report> သို့ နေ့ခင်း 3:00 နောက်ပိုင်းတွင် နေ့စဉ် ဝင်ရောက်ကြည့်ပါ။

**သတင်းကောင်း**

DeKalb Early Learning Academy (DECA) ကဲ့သို့ပင် နိုင်ငံတော်၏ အပြာရောင်ဖဲပြား စာသင်ကျောင်း တစ်ကျောင်းအဖြစ် မကြာသေးခင်က အမည်ပြုခြင်းခံရသော ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆရာ၊ဆရာမများ နှင့် စာသင်ကျောင်းများအတွက် ကျွန်ုပ် ဂုဏ်ယူမိပါသည်။ ဤသည်မှာ အလွန် ဂုဏ်ယူဖွယ်ရာတစ်ရပ်ပင် ဖြစ်သည်။ ဤအသိအမှတ်ပြုမှုသည် စာသင်ကျောင်း၏ အလုံးစုံသော ပညာရေး ဆောင်ရွက်ချက် သို့မဟုတ် ကျောင်းသား အုပ်စုခွဲများအကြား အောင်မြင်မှုဆိုင်ရာ ကွာဟချက်များ နည်းပါးသည့် တိုးတက်မှုအခြေအနေတို့အပေါ်တွင် အခြေခံထားခြင်း ဖြစ်သည်။ Dr. Michelle Jones ၊ ကျောင်းအုပ် Edward Conner ၊ DECA ဝန်ထမ်းများနှင့်အတူ အရေးအကြီးဆုံးအနေနှင့် ဤအကောင်းဆုံး အောင်မြင်မှုအား ရယူပေးခဲ့ကြသည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများအား ကျွန်ုပ် ဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်။ နောက်ထပ်သော သတင်းကောင်းများအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝက်ဘ် ပုံပြင်များ အား သေချာပေါက် ကြည့်ရှုပေးပါ။

Lakeside Cluster Summit ထိပ်သီးဆွေးနွေးပွဲ၌ ကျွန်ုပ် ပါဝင်တက်ရောက်ခဲ့ပြီး၊ ၎င်းတို့၏ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအား ကျွန်ုပ် အမှန်တကယ်ပင် တန်ဖိုးထား၊ ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ ဘုတ်အဖွဲ့ဝင် Ms. Allyson Gevertz (ခရိုင် 4) ၊ ဒေသဆိုင်ရာ ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး II Mr. Trenton Arnold နှင့် ဤကာလအတွင်း ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆရာ၊ဆရာမများ နှင့် ပညာသင်များတို့အတွက် ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုများ မည်သို့ ပြုလုပ်ပေးခဲ့ကြောင်း မျှဝေပေးခဲ့သည့် ကျောင်းအုပ်များ အစရှိသည်တို့ကို အထူး ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ ဗာကျူရယ်ပုံရိပ်ယောင်နည်းလမ်းဖြင့် တွေ့ ဆုံခဲ့သော ကျွန်ုပ်တို့၏ Student Advisory Committee (ကျောင်းသား အကြံပေး ကော်မတီ) အားလည်း ကျေးဇူးတင်ရှိပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့ ပညာသင်များ၏ တမူထူးခြားသော ဆောင်ရွက်ချက်များအား တွေ့ မြင်နိုင်ရန် ကျွန်ုပ် မျှော်လင့်လျက်ရှိပါသည်။

ဤဖိအားများလှသော ကာလအတွင်း၊ အထူးသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ အနီးအနားတွင် မငြိမ်သက်မှုများ နှင့် လူမှုရေး တရားမမှုတမှုများတို့အား တွေ့ ရှိရတတ်သည့် ဤကာလအတွင်းတွင် ဆက်လက်ပြီး ကြံ့ ကြံ့ ခံမြတ်ကျော်သွားရန် ကျွန်ုပ်တို့ ရပ်ရွာအဖွဲ့အစည်းအတွင်းမှ တစ်ဦးတစ်ယောက်စီတိုင်းအား ကျွန်ုပ် သတိပေးလိုပါသည်။ မျိုးနွယ်၊ မတူကွဲပြားမှု နှင့် အလုံးစုံပါဝင်မှုတို့နှင့်ပတ်သက်ပြီး ခက်ခဲသော်လည်း မရှိမဖြစ်လိုအပ်သည့် ဤဆွေးနွေးမှုများတစ်လျှောက် ကျောင်းသားများ နှင့် ၎င်းတို့၏ မိသားစုများအား ကူညီ လမ်းညွှန်ပေးနိုင်ရန်မှာ DCSD အကြံပေးအတိုင်ပင်ခံများ၊ ဝန်ထမ်းများ နှင့် ပညာရေးဝန်ထမ်းများတို့သည် အစဉ် အသင့်ရှိနေကြကြောင်း ကျေးဇူးပြုပြီး သိရှိထားစေလိုပါသည်။

ကွယ်လွန်သူ John Lewis မှ မျှဝေပြောကြားခဲ့သည်မှာ "ကျွန်ုပ်တို့ရဲ့ လူမှုအဖွဲ့အစည်းအတွင်း ခြားနားချက်တစ်ခုကို ပြုလုပ်ဖို့မှာ စိတ်ပိုင်းချ၊ သံဓိဋ္ဌာန်ချမှတ်ထားသူတွေရဲ့ စွမ်းအားကိုမည်သည့်အရာမျှ ရပ်တန့်နိုင်ခြင်း မရှိပါဘူး။" အတူတကွဆောင်ရွက်ခြင်းအားဖြင့် လက်ရှိ ကမ္ဘာ နှင့် အနာဂါတ်အတွက် ခြားနားချက်တစ်ခု ပြုလုပ်ရန်မှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ လူငယ်ပညာသင်များအတွက် ကိရိယာများ နှင့် အရင်းအမြစ်များတို့ကို ကျွန်ုပ်တို့ ထောက်ပံ့ပေးသွားနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း ကျွန်ုပ် အကြွင်းမဲ့ ယုံကြည်ပါသည်။ ဤကျေးဇူးအား ပိုမို သန့်မာစေပြီး၊ သင်၏ ထည့်သွင်းပါဝင်မှုများ ထောက်ပံ့ပေးကာ ကျောင်းသားများ ဗာကျူရယ်ပုံရိပ်ယောင်နည်းလမ်းဖြင့် အောင်မြင်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်စေဖို့ ပံ့ပိုးပေးသည့်အတွက် သင့်အား ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။

သင်၏ #1 အားပေးသူ  
  
Cheryl Watson-Harris